

Acta de la reunió de l'Assemblea General Ordinària de la Federació Catalana d'Handbol (FCH) 2025

Data: 24 de maig de 2025
Horari: 8.30 hores en 1a convocatòria i 9:00 hores en 2a convocatòria
Lloc: Auditori del Molí dels Frares (Plaça del Molí, 1 de Sant Vicenç dels Horts (Baix Llobregat))

Hi assisteixen els següents assembleistes amb els següents vots:

CLUB	ASSEMBLEISTA
H Adrianenc	Pedro López Rubio
CH Amposta	Enrique Paga Bartomeu
CEH BCN Sants	Jordi Arnalte Olloquequi
CH Berga	Sebastià Expósito Prat
CH Bordils	Joaquim Pou Costa
CH Calonge i Sant Antoni	Ester Casanova Borrell
CE Castelldefels	Juan Sebastian Molina Cánovas
CEACA Tàrraga	Ester Casanova Borrell
CH Cerdanyola	Eva Escriche Díaz
CHR Cornellà	Servando Jiménez Ibáñez
AE Fornells	Ester Casanova Borrell
CH Gavà	Josep Serra Ruaix
GEiEG	Ester Casanova Borrell
OAR Gràcia Sabadell	Tomàs Fernández Fernández
BM Granollers	Jordi Boixaderas Barrachina
Fundació BM Granollers	Jesús Pérez Molina
Amics H La Canonja	Ester Casanova Borrell
H La Roca	F. Xavier Arumí Pujadas
HC Laietà	Josep M. Escolano Parereda
CH Martorell	Miquel Florenza Virgili
CH Montgrí	Ester Casanova Borrell
BM Pau Casals	Encarnación Moreno Jara
Penya Blaugrana Montmeló	Guillem Guil Roman
HC Perelló	Ester Casanova Borrell
CH Ribes	David Cuesta Luis
CH Sant Andreu de Palomar	Pedro Checa García
H Sant Cugat	José Manuel Alvarez Moroso
CH Sant Fost	Miquel Angel Subirats Arellano
H Sant Joan Despi	Gemma Fernández Fuentesauco
CH Sant Llorenç-St. Feliu	Mireia Ramos Rodón
H Sant Quirze	Alberto Barrera Blas
UE Sarrià	David Perales Massana
CH Terrassa	Jorge Blasco Trebolle

CE Tortosa
CEH Vendrell
CH Vilanova i la Geltrú
Antonio Alférez Beltran
Jordi Ausàs Busquets
Jaume Fort Mauri

Magí Marquès Verderes
Ester Casanova Borrell
M^a Asunción Sánchez Sánchez
Representant estament tècnic i tècniques
Representant estament àrbitres
President FCH

També assisteixen amb veu però sense dret a vot:

Lydia Pena Paris	Vicepresidenta 1a FCH
M ^a Mar Latorre Rodríguez	Vicepresidenta 2a FCH
Gabriel Teodoro Lara	Secretari FCH
Juan José Federico Martínez	Tresorer
José M ^a del Rosal Asensio	Vocal
José Ramírez Alaya	Vocal
Nadia Gómez Gómez	Vocal
Manela Blázquez Boya	Directiva FCH i Delegada de la FCH a Girona
José Gabriel Simon Carreño	Directiu FCH i Delegat Tarragona i Terres de l'Ebre
Miriam Berdugo Martínez	HC Laietà
Alex González Juanos	CH Gavà
Fernando Dopacio Pérez	CE Castelldefels
Paqui Sobirats Lleó	CH Perelló
Antonio Sánchez Goya	BM Pau Casals
Juan Antonio Pino López	H Sant Fost
Sebastià Borrell Gual	H La Roca
Fco. José Guardo Ares	PB Montmeló
Jesús Maya López	PB Montmeló
Carles Mercader Doménech	CH Vilanova i la Geltrú
Enric Romà Sancho	H Terrassa
Daniel Lao	UE Sarrià
David Acuña Torras	OAR Gràcia Sabadell
Sergi Melús Rodríguez	Treballador FCH
Jordi Latorre Pérez	Treballador FCH
Kevin Sánchez Díaz	Treballador FCH
Lina Ballesteros Franco	Treballadora FCH
Miquel Güell Quingles	Treballador FCH
Núria Guàrdia i Brito	Treballadora FCH

ORDRE DEL DIA

1. Informe del President de la FCH
2. Elecció entre els membres de l'Assemblea de dos interventors per aprovar, per delegació, l'acta juntament amb el President i el Secretari de la FCH.
3. Informe d'auditoria de l'Exercici Econòmic 2024.
4. Examen i aprovació si s'escau dels comptes auditats del 2024.

5. Examen i aprovació, si s'escau, de la Liquidació de l'Exercici Econòmic 2024, i aplicació del resultat.
6. Nomenament dels auditors dels comptes anuals de l'exercici 2025.
7. Examen i aprovació, si s'escau de l'informe d'activitats del 2024.
8. Examen i aprovació, si s'escau, de les Propostes presentades pels Assembleistes i per la Junta Directiva de la FCH.
9. Aprovació, si s'escau, que membres de la junta directiva pugin compensar econòmicament la seva dedicació a la FCH i les despeses ocasionades pel desenvolupament dels seus càrrecs.
10. Examen i aprovació, si s'escau del Pressupost per a l'Exercici Econòmic 2025.
11. Examen i aprovació, si s'escau, del Calendari Esportiu 2025-2026.
11. Examen i aprovació, si s'escau, del Pla d'Actuació de 2025-2026.
13. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la reunió

A les 9:00 hores el President de la Federació Catalana d'Handbol (FCH), Sr. Jaume Fort dona la benvinguda a tots els assistents agraïnt la seva presència a l'assemblea i pregunta si hi ha alguna objecció per que entrin persones acompanyants i les que tenen la delegació de vot, no havent cap objecció al respecte.

1.- INFORME DEL PRESIDENT DE LA FCH

El Sr. Fort expressa la seva felicitació pels recents èxits esportius que estan tenint els clubs catalans, els resultats són impressionants i reafirma que les coses s'estan fent bé. Agraïment i felicitació per la tasca que estan fent a tots els nivells, tant a elit com en base.

Aquest treball conjunt entre clubs i federació ha tingut l'efecte que cada vegada hi hagi més jugadors i jugadores que arriben a les seleccions nacionals, ja no només d'elit, sinó també de base. Aquesta temporada 24-25 hi ha hagut 10 jugadors catalans a les diferents convocatòries dels Hispanos, ara hi ha 8 Guerreres, comptant les tres darreres incorporacions de l'última convocatòria que ha fet l'Ambros Martín, la Kadidiatou, la Raquel Moré i la Judith Gonzalez, per tant ja no és només a la base.

Una altra dada important és que a base, durant la temporada 24/25, hi ha hagut més jugadores catalanes convocades que no pas nois. En categoria júnior hi han hagut 8 jugadores catalans i 11 jugadores, a juvenils 6 jugadors per 8 jugadores, i a promeses 7 per 7. Felicitar la feina que s'està fent, i a nivell tècnic al camp s'està posant el llistó molt alt, aquesta és la línia i reitera la seva felicitació.

Recordar el compromís de la junta directiva que té l'honor de presidir, d'ajudar als clubs i ho segueixen fent amb l'objectiu d'alliberar la càrrega econòmica que suporten.

A dia d'avui si es miren les darreres 6 temporades, estan per sobre dels 480.000 €, que dona una mitja de 78,000 € per temporada que han alleugerat la càrrega econòmica dels clubs. Ressenya que això s'ha fet en un context on han hagut de fer front al pagament del concurs de creditors, amb el compromís de pagar proveïdors, personal i mútues al dia.

Recorda que segons la normativa, els clubs tenen l'obligació de tenir els pagaments satisfets a data 30 de juny, i demana que siguin previsors per evitar situacions que podria suposar una situació delicada en haver d'aplicar la normativa i no poder iniciar la temporada si es tenen deutes de la temporada anterior.

En relació a la campanya que van posar en marxa de *L'Handbol és respecte*, comenta que s'han de posar molt més seriosos, en el sentit que és urgent que no només s'adhereixin a la campanya sinó que cal ser proactius, ho han de fer tots junts, federació, clubs i cadascú individualment en el dia a dia atacant aquelles situacions que no són positives. Des de la federació s'ha intentat provocar que hi hagi una adhesió dels clubs a *L'Handbol és respecte*, només hi ha 34 clubs adherits d'un total de gairebé 100 clubs.

Indica que amb la violència als camps s'hi han de posar i sobretot al voltant de les pistes. Explica que tampoc es senten còmodes havent de sancionar, tal i com ho van anunciar, ho han començat a fer, i s'ho han de creure perquè és una amenaça molt real. Moltes vegades els problemes venen creats pel que passa al voltant de la pista. Tothom sap que l'handbol és un esport de contacte, un esport dinàmic, però potser per les expectatives que té el públic, pares, famílies, seguidors en general, acaben traslladant una violència innecessària als esportistes, sobretot als joves. Hi hauria molts partits que no passaria res si juguessin a porta tancada. Però a vegades, certes actituds des de la grada, i a vegades des de la banqueta, provoquen problemes. S'ha de recuperar la idea de que s'entra en una situació de competició on es pot guanyar o es pot perdre.

Explica que estan fent un esforç molt gran formant àrbitres i indica que són un referent, hi ha comunitats que els demanen àrbitres perquè no en tenen prou. L'equip d'àrbitres és el club més gran de Catalunya amb quasi 450 àrbitres i anotadors-cronometradors i s'ha de dignificar la figura de l'àrbitre. I és cert que poden tenir errors, però com els poden tenir tots, directius, jugadors, entrenadors. Han de treballar tots en aquesta línia, *L'Handbol és Respecte* no ha de ser només un logo, ha de ser un compromís individual i col·lectiu. Entén que ha de ser molt estricte perquè per a ell és un tema cabdal, li agradaria que tothom es pogués sentir orgullós de tenir un esport que ja de per sí permet duresa, però hi ha una línia vermella que no es pot passar i s'ha de tenir sempre clara.

En relació al CESA comenta que se celebrarà a Blanes i rodalies, és una competició on han consolidat l'èxit esportiu habitual, però a més els permet fer

passos importants a nivell organitzatiu, mediàtic i institucional. És un esdeveniment que volen seguir mantenint, el CESA 26 es farà a Catalunya i estan treballant per què tingui una continuïtat, saben que tenen uns avantatges i els volen aprofitar. És una competició que no és de la Federació catalana, però la poden aprofitar per posicionar-se davant institucions, per obrir portes i acostar-se a les institucions, per tenir bona relació amb les ajuntaments, per aglutinar contingut i activitats per després poder vendre i poder aconseguir patrocinadors amb ofertes més potents per afavorir als clubs. Ho veuen no com a una activitat puntual sinó com una oportunitat i una eina que els dona més força i múscul a l'hora d'aconseguir coses que facilitin les tasques del dia a dia de la federació i dels clubs.

Explica que seguiran mantenint l'esforç en formació a tots els nivells, no només en els àrbitres, sinó també en entrenadors. Segueixen havent molts partits on hi ha petites sancions perquè no hi ha la persona amb la titulació adient a la banqueta. S'han fet molts esforços des de la Federació per fer cursos. Intenten arribar allà on poden i donar el màxim de facilitats i recalca la importància de tenir els entrenadors formats i que a les baquetes hi hagi gent titulada i preparada.

2.- ELECCIÓ ENTRE ELS MEMBRES DE L'ASSEMBLEA DE DOS INTERVENTORS PER APROVAR, PER DELEGACIÓ, L'ACTA JUNTAMENT AMB EL PRESIDENT I EL SECRETARI DE LA FCH

El Sr. Fort explica que tal com indiquen els estatuts en l'article 38, per tal de poder aprovar l'acta de l'assemblea, calen dos interventors que hauran de signar l'acta juntament amb el president i el secretari, per enviar-la posteriorment als clubs, presentant-se els següents interventors:

- Albert Barrera Blas (H Sant Quirze)
- Josep M. Escolano Parareda (HC Laietà)

El Sr. Fort informa que aquells moments són 35 clubs i 88 vots.

3.- INFORME D'AUDITORIA DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2024 (Punt 1 Annex 1)

Pren la paraula el Sr. Juan José Federico Martínez (Tresorer FCH) i comenta que tothom té la informació al respecte i l'informe de l'auditoria manifesta que com a federació tot el compte de resultats, el compte d'explotació presenta una imatge fidel i sempre acollida a tots els criteris comptables i per tant han complert la normativa financera i creuen que la poden donar per aprovada com manifesta l'informe dels auditors.

No hi ha cap pregunta ni observació al respecte.

4.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DELS COMPTES AUDITATS DEL 2024 (Punt 2 Annex 1)

El Sr. Federico en relació als comptes anuals 2024 han aconseguit tancar amb un benefici de 28.457€, per tant continuen donant un resultat positiu que any rere any intenten anar complint. Recorda que el conveni del concurs que finalitzava al 2024, aquest 2024 els quedava per pagar unes petites partides que ja estan totalment liquidades. Durant aquest any també han tingut increment dels ingressos de patrocinis, aconseguint incrementar-los en un 72% gràcies amb l'acord d'Itegra i la resta de patrocinadors que han continuat donant recolzament. També han incrementat les subvencions gràcies al CESA i en la mateixa mesura les despeses.

Ha incrementat la despesa de mútua que és la despesa més important que tenen, i en contra, tot el que són despeses de funcionament de la federació, despeses de personal, i despeses de funcionament han continuat estables i la federació continua tenint una tresoreria favorable i positiva.

No havent cap intervenció més es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	88

S'aproven per unanimitat els comptes auditats del 2024.

5.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DE LA LIQUIDACIÓ DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2024 I APLICACIÓ DEL RESULTAT (Punt 3 Annex 1)

El Sr. Federico manifesta que els 28.457€ de benefici volen dotar-los al fons social de la federació, que mica en mica van incrementant i que estan sobre els 600.000€. L'any passat es van marcar dins del pressupost un benefici de 18.000€, i han aconseguit tancar amb 28.457 € i poden donar per bo la liquidació del pressupost en positiu.

No havent cap intervenció més es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	88

S'aprova per unanimitat la liquidació de l'exercici econòmic 2024 i aplicació del resultat.

6.- NOMENAMENT DELS AUDITORS DELS COMPTES ANUALS DE L'EXERCICI 2025

El Sr. Fort proposa seguir amb l'empresa Proaudit que són els auditors que han estat fent l'auditoria els últims anys, no presentant-se cap objecció.

Es nomena com auditor per l'any 2025 a l'empresa Proaudit, S.L.

7.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE L'INFORME D'ACTIVITATS DEL 2024 (Punt 4 Annex 1)

El Sr. Fort ajudat per una projecció comenta l'informe d'activitats del 2024. A la comparativa de llicències de 16.072 llicències la temporada 23/24 han passat a 16.186 la 24/25, segueixen mantenint un augment moderat però constant, i ara estan a un 35% de llicències femenines i un 64 % de masculines.

Pel que fa al nombre d'equips al nombre de clubs, hi ha hagut 5 baixes, d'aquestes aclareix que una és un canvi de denominació de La Salle Bonanova. I les baixes pràcticament han estat de clubs amb només equips sèniors, i això dona un indicatiu de la importància de tenir una base que doni continuïtat. En equips han passat de 860 a 883.

Pel que fa a l'handbol platja han crescut considerablement, passant de tenir 1013 llicències a 1472. I tot i que es manté el nombre de clubs platja exclusius, ha augmentat el nombre de clubs que tenen pista i platja, i s'ha pujat de 23 a 30 clubs, i de 94 a 112 equips.

Al Projecte CATH hi ha un grup de 20 jugadores de categories cadets i juvenils, on hi ha una representació variada de clubs. És un projecte molt important per seguir millorant en l'àrea femenina.

Pel que fa al CESA pista s'ha millorat en relació al 2024, ja que s'ha aconseguit passar de 4 ors i 1 bronze a 4 ors i 1 plata, això confirma un any més que són referents i s'ha de seguir treballant en aquesta línia. Pel que fa a l'handbol platja, es nota que hi ha altres federacions que porten molt més temps treballant l'handbol platja i tenen molta més tradició.

En relació a l'àrea de promoció, explica que han pujat el número d'escoles a l'activitat que es fa La Marbella, que han passat de 19 a 29 centres educatius, Aquí la federació participa aportant tècnics i anima als clubs de Barcelona a aprofitar aquesta activitat per fer-se presents, fer-se visibles, i tenir una possible font de captació de jugadors i jugadores. Anima també als altres clubs que fan activitats de promoció, a compartir-les amb la federació. Si es fa més promoció hi haurà més números de tenir nous practicants. Es van fer 9 accions d'Handbol al carrer i el nombre d'assistents va pujant. Anima a que les activitats siguin obertes per poder arribar als nens i nenes tot recordant l'aspecte lúdic dels actes de promoció, encarar-los perquè els nens i nenes s'ho passin bé.

Explica que a la campanya l'handbol és respecte s'hi han adherit 34 clubs de 93, expressa la seva decepció, ja que per a ell és un tema cabdal, i que s'hi han de posar molt seriosament.

En relació a les activitats de les seleccions catalanes s'aprofiten per donar visibilitat, parlar amb ajuntaments, clubs, amb tots els agents perquè tinguin visibilitat, i aprofitar aquests actes de xerrades de preparació física, nutrició i bons hàbits com a actes de promoció i donar visibilitat.

Pel que fa a l'àrea de formació hi ha més de 380 alumnes formats. Llevat el nivell 0 que no n'han fet tants, han seguit fent una activitat de formació molt important.

Indica que al Comitè Català d'Àrbitres han pujat la quantitat de formacions que han fet, és important dir que hi ha àrbitres que comencen, sobretot les noies, i ho deixen per por. Noies que ara són anotadores, però quan baixen a pista amb el xiulet s'espanten, i aquesta és una dada que no poden ignorar. Com a mal menor es repesquen com a anotadores-cronometradores. Explica que l'arbitratge català és molt bo, quan va al CESA veu que tothom vol àrbitres catalans, i quan va als pavellons, tothom es queixa dels àrbitres.

S'han fet 8 activitats formatives amb 640 assistents, això són moltes hores de formació, com cap altre federació territorial fa. Aquests nois tenen formació, seguiment i acompanyament, però això porta un temps, i demana implicació als clubs per afavorir i animar a que l'arbitratge és una sortida més.

Pel que fa a patrocini i col·laboracions, han sumat Avannubo i han renovat la col·laboració amb Xanascot.

Informa que a l'Àrea de Comunicació han augmentat la visibilitat en xarxes, hi ha hagut un augment del 24% de visites totals a la web, a la xarxa s'ha augmentat un 120% però bàsicament són els partits de tops de base, que han acordat amb la xarxa.

Bàsicament el jovent es mou a Instagram i és on han pujat un 13,41%. Estan molt atents per veure on poden ser més efectius, i per tant intenten concentrar esforços on poder treure més rendiment.

Explica que la junta directiva ha assistit a 223 actes oficials, però que en realitat n'hi ha molts més, reunions, etc

En relació al CESA 2025 comenta que per a ells és una oportunitat per posicionar-se, provar coses noves i donar més qualitat als esdeveniments, al CESA, a la Supercopa... Han fet un esforç que creu que s'ha notat molt que és la qualitat de la producció televisiva, es van fer tots els partits locutats, es va incloure a les retransmissions publicitat dels sponsors, les finals dels juvenils es van emetre per Teledeporte, i es va fer la presentació de la mascota de la FCH Flai.



Recorda que és la mascota de tot l'handbol català, s'ha pensat perquè pugui portar la samarreta de qualsevol club. Els anima a gaudir-la però que la tornin en bon estat, s'ha de tornar en bones condicions perquè duri. La mascota va tenir molt bona acollida al CESA, és molt jove i volen desitjar-li un recorregut molt llarg en bon estat físic.

Afegeix que es van instal·lar càmeres amb intel·ligència artificial incorporada. Fins i tot l'Ajuntament de Blanes ha vist que les càmeres que duia la federació eren molt interessants i s'hi ha afegit. Això els posiciona i els dona més força de cara al futur. Explica que el CESA va tenir una repercussió molt gran i és un esdeveniment que els reforça i que en poden treure moltes coses bones. Recorda que durant el CESA es fa una invitació a tots els clubs el dia en que es concentren totes les seleccions catalanes a Blanes i és una oportunitat per anar a veure tots els millors jugadors i jugadores, i fer-los seus, poden veure totes les seleccions al mateix lloc, és un dia per gaudir i convida a tots els presidents i presidentes al sopar oficial. Està molt bé per compartir aquest esdeveniment i fer-lo seu.

En relació a la Supercopa explica que s'està duent a terme a Esplugues en virtut del conveni que s'ha signat per dos anys amb Esplugues com a ciutat de l'handbol, i recorda que aquest conveni, no és només fer la Festa de l'Handbol Català i la Supercopa, sinó que es generen una sèrie d'activitats i continguts, de la qual la ciutat seu en pot treure profit i ajuda a visibilitzar l'handbol i fer promoció.

A la Supercopa hi van assistir 400 espectadors però perquè no hi cabia més gent, es van exhaurir les entrades. És un acte que els dona visibilitat, van haver-hi més de 40 publicacions de l'acte. Informa que va ser el primer acte de l'actual Conseller d'esports en Berni Alvarez.

Vol fer un incís comentant que està molt bé tenir una base ampla i sòlida de nenes i nens, però sovint li venen queixes de presidents que li comenten que el peix gran s'està menjant el petit. Que equips grans estan fent molts equips de base i això posa en risc la continuïtat d'equips i clubs veïns, i això està passant en categories alevins.

Insta a preguntar-se si no s'està perdent una mica el nord. Els convé que els veïns tinguin el millor equip possible, i demana tenir cura d'això, intentar fer les coses bé, i pensar en clau global.

En relació a la Festa de l'Handbol Català, que és un altre esdeveniment clau en el calendari de la FCH, l'any passat van tenir quasi 400 assistents i es van mantenir el número de guardonats. Per a ells com a directius, és una ocasió estupenda de poder estar amb tots ells de manera desenfadada i de posar en valor i visualitzar tot el que s'està fent.

El Sr. Fort informa que en aquests moments hi ha 36 clubs i 91 vots i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat l'informe d'activitats del 2024.

8.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LES PROPOSTES PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES I PER LA JUNTA DIRECTIVA DE LA FCH (Punt 5 Annex 1)

PROPOSTA 1: INCORPORAR NOU CONDICIONANT A LA NORMA 151 DEL RPC TÍTOL VIII – CAPÍTOL 4 – DATES I HORARIS DELS PARTITS DE CATEGORIA SÈNIOR, MÀSTERS I JUVENIL

El Sr. Fort indica que tothom ha rebut la documentació i l'ha revisat i pregunta si hi ha algun dubte, i no havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 151 del Reglament de Partits i Competicions (RPC d'ara en endavant).

PROPOSTA 8.2: INCORPORAR NOU TEXT A LES NORMES 75 I 23 DEL RPC – DELEGAT/DA DE CAMP

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat modificar les Normes 75 i 23 del Reglament de Partits i Competicions.

PROPOSTA 8.3: MODIFICAR LA NORMA 76 DEL RPC – OBLIGACIONS DEL DELEGA/DA DE CAMP

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat modificar la Norma 76 del RPC sobre les obligacions del delegat i delegada de camp.

PROPOSTA 8.4.: INCORPORAR LA NORMA 69 BIS AL RPC – FUNCIONS DEL DELEGAT/DA D'EQUIP

El Sr. Fort explica que l'objectiu d'aquesta norma és incorporar les funcions del responsable d'equip amb l'objectiu de millorar la fiabilitat i rapidesa de les dades a les actes i el tancament d'aquesta.

La Sra. Pena intervé explicant que la proposta és fer la convocatòria dels jugadors obligatòriament telemàtica, una hora abans dels partits. Això es fa perquè aquest any s'ha detectat que hi ha hagut problemes d'alineacions, s'ha hagut de multar a clubs per alineacions indegudes, per fiabilitat de les actes arbitral, que hi havia problemes entre l'acta digital i la de paper. La proposta és fer-ho tot telemàticament, no haver d'anar amb l'acta de paper. Això ho pot fer qualsevol persona del staff principal.

El Sr. David Cuesta (H Ribes) pregunta si és per a totes les categories o només per a unes categories determinades.

La Sra. Pena confirma que és per a totes les categories.

El Sr. Cuesta (H Ribes) en relació al que han comentat de problemes amb les actes de contradiccions, demana si poden concretar el núm. de problemes que hi ha hagut aquesta temporada. Si han sigut 10, 20, 200...

La Sra. Pena explica que això ho poden trobar a les actes del Comitè de Competició on s'han sancionat als clubs per alineacions indegudes.

El Sr. Cuesta (H Ribes) pregunta si tenen comptabilitzat quantes han sigut per prendre aquesta decisió.

La Sra. Pena respon que per a ells moltes.

El Sr. Cuesta pregunta si no tenen el número.

La Sra. Pena respon que no tenen el número.

El Sr. David Perales (UE Sarrià) comenta que troben exagerat en categories petites una hora abans haver de tenir pujat informàticament tot això, no sap si tants problemes hi ha hagut en totes les categories o si es podria categoritzar una mica més.

La Sra. Pena explica que per a dur a terme això, la Federació catalana conjuntament amb un patrocinador que és Avannubo, regalaran a cada club una

tablet perquè puguin tenir aquesta tablet a la instal·lació pels àrbitres, i poder verificar l'acta in situ.

La FCH, per tirar això endavant, regala una tablet per club. Pot ser que un club tinguin dos camps, però la pujada dels convocats per part dels clubs, és més senzill, es fa per telèfon, i l'única cosa és que s'acostumin a fer-ho. Si una hora consideren que és massa temps, per a ells no els fa res dir mitja hora. Han posat una hora perquè és difícil d'entendre que una hora abans no es sàpiga els jugadors que aniran a jugar, però es pot posar mitja hora perfectament.

Han considerat que una hora abans era un temps prudencial perquè normalment els equips es presenten una hora abans. La convocatòria es pot fer el dia abans, i no és tant el fet que sigui una mesura d'un equip gran o petit, es una mesura per avançar digitalment i anar amb les llicències com toquen. Perquè la llicència activa és la que marca qui pot inscriure's i qui no.

Aquest any algun club ha tingut una multa grossa, un aleví per alineació indeguda va haver una multa de 200€. I per això proposen per a totes les categories, perquè precisament va ser amb un equip aleví.

Aquest any hi ha hagut un augment d'ingressos per sancions, no el volum però sí d'import, i per això la federació ha donat unes pilotes als clubs de regal. I ara creuen que per donar aquest pas de qualitat, si s'aprova, com a mínim que els clubs tinguin una tablet perquè l'àrbitre pugui tenir la tablet i signar l'acta digital i no hi haurà el problema de la fotografia de l'acta.

El Sr. Jordi Ausàs (Representant dels àrbitres i Adjunt a la presidència del Comitè Català d'Àrbitres) aclareix que la motivació d'aquest fet és que no només els errors venen per part dels clubs, sinó que moltes vegades els clubs han hagut de motivar que faltava un oficial o entrenador, per una errada tipogràfica per passar-ho de l'acta de paper a l'acta digital a nivell de l'àrbitre. I això representa que el club ha de demostrar mitjançant un escrit o fotografies, i això també és un problema pels clubs. Creu que és un tema a 3 bandes, minimitzar les errades en aquest sentit, és una aplicació que és Misquad Staff, la porta qualsevol dispositiu i és molt ràpid. Només han de marcar els jugadors i jugadores i staff. Això vol dir que el propi club ja diu qui es presenta allà, amb el que es minimitza la situació de no tenir entrenador o delegat. El propi delegat d'equip que té l'obligació de fer-ho ja ho està mostrant mitjançant l'aplicació, i l'àrbitre només ha de validar o verificar, ja no hi ha una errada en la translació de l'acta de paper a l'acta digital, sinó que des de la pròpia aplicació es trasllada la informació i es valida. Amb això es reduïrien les errades i incidències. L'hora abans del partit és perquè l'àrbitre ha de revisar l'alineació, i fins que no ho revisi, no podrà fer les seves funcions. L'hora és la que per obligació ha d'estar el club a la instal·lació. Sinó és una hora i són 55 minuts ok, però si fos mitja hora, si l'àrbitre ha de verificar tot això sortir i fer els sortejos i començar el partit seria molt difícil poder mantenir l'inici dels partits en hora.

El Sr. Jordi Arnalte (CEH BCN Sant) comenta que tot el que sigui avançar digitalment li sembla bé però el tema de l'hora a totes les categories... molts

equips alevins no estan 1 hora abans quan juguen fora de casa, i demana a veure si es pot escurçar aquest temps perquè no hi son al camp.

La Sra. Pena davant els comentaris proposa d'infantil endavant 1 hora abans i benjamins i alevins 30 minuts.

El Sr. Ausàs indica que l'important és que hi hagi temps suficient perquè l'àrbitre ho pugui validar. Ha de tenir temps per poder validar, perquè sinó s'inicia en hora, i es va endarrerint, al final l'últim partit potser l'han de disputar fora de l'horari de competició

La Sra. Pena proposa 45 minuts i 1 hora.

El Sr. Ausàs afegeix si dona temps, i no s'ha de ser intransigent, si són 32' i no són 45' no passarà res però han de ser conscients entre tots que és perquè funcioni de forma molt més ràpida i molt més àgil i que realment hi hagi reduccions d'incidències per part de tothom. El fet és facilitar-ho, que sigui molt més simple, això a altres esports com el futbol i el bàsquet ja està funcionant així. Sí que és una hora al bàsquet, però si s'ha de començar d'aquesta manera i ser més flexibles una mica tots, però que no es presentin les convocatòries 15 o 20 minuts abans d'un partit perquè és impossible verificar 2 equips, més després sortir, fer el sorteig i començar el partit a l'hora. Cal ser conscients entre tots que no es tracta de ser intransigents sinó que tot funcioni correctament.

El Sr. David Acuña (OAR Gràcia Sabadell) pregunta si el fet de fer-ho digital vol dir que si hi hagués algú que no pogués per alineació indeguda no es podria posar.

La Sra. Lydia confirma que no sortiria. També informa que hi ha un altre tema que encara no tenen clar però és que tots els que estiguin lesionats i no tinguin l'alta no es podran alinear, la llicència no estarà activa.

El Sr. Acuña indica que aleshores si està de baixa per la mútua no es podria posar.

La Sra. Lydia ratifica que no es podria alinear.

Al Sr. Acuña li sembla bé i comenta que el tema de l'hora, és l'hora per introduir la convocatòria, no l'hora perquè estigui tot l'equip i staff allà.

La Sra. Pena respon que és l'hora perquè estigui tot l'equip introduït i ho pugui validar igual que es fa ara.

El Sr. Acuña afegeix que aleshores s'hauria d'afegir un límit de quan han d'estar allà per estar validat perquè ho pugui validar l'àrbitre.

El Sr. Ausàs comenta que en aquests cas tot lo gros es posa allà, i l'únic que es pot introduir, és una acta oberta, és a dir, es pot introduir jugadors durant tot el

partit, però això ha d'anar sempre informat a l'àrbitre. És a dir, no es pot fer jugar un jugador sense haver demanat permís a l'àrbitre.

El Sr. Acuña pregunta com a exemple si hi ha un accident de transit, i arriben més tard de l'hora en que s'ha de fer la convocatòria, com ho haurien de fer.

El Sr. Ausàs explica que el tema està en que l'àrbitre ho revisarà. És a dir, si hi ha un accident de transit, es pot introduir a l'staff, i l'àrbitre verificarà si està o no està, sinó està en aquell moment, es marcarà després en observacions que el delegat d'equip degut a incident personal de transit, o el que sigui, s'incorpora al minut 3 de partit, per exemple. Però el que sí s'ha de fer és la previsió de qui hi haurà allà. Si sabeu que un jugador no arriba, no el posareu. Si per exemple està previst que vingui un jugador del filial però arribarà tard, el poseu però l'àrbitre quan revisi veurà que no hi és el jugador o jugadora núm. 15, i l'avisen que vindrà més tard, i abans d'alinear-la hauran d'avisar a l'àrbitre perquè doni l'ok però ja estarà controlat. Al final hi ha aquestes variants que és una acta oberta, i poden entrar durant el partit fins al jugador o jugadora núm. 16, el que no pot haver és no presència d'un delegat de camp abans d'iniciar un partit, això és obligatori i ha d'estar el delegat de camp per iniciar el partit. Amb jugadors/es és una acta oberta, es fa constar, però quan entri per jugar, si hi ha una taula oficial, s'ha d'avisar als taules, i sinó hi ha taula oficial, se li ha de comentar a l'àrbitre, sinó no pot alinear-se.

La Sra. Pena intervé comentant que això és exactament igual que el que està passant amb paper, això no varia, únicament és el temps de tenir-ho abans, que fet al Reglament de Partits i competicions posa que tothom ha d'estar 1 hora abans, totes les incidències que estan dient ja passen en paper, un accident, un jugador que arriba tard és exactament el mateix i l'única cosa és que posen una hora, i proposa si els sembla bé, fer a partir d'infantil una hora i a alevins i benjamins 45 minuts.

No havent més intervencions es posa a votació afegint que a les categories alevins i benjamins el termini per fer la convocatòria serà de 45 minuts

Vots en contra: 6
Abstencions: 0
Vota a favor: 85

S'aprova per majoria afegir la Norma 69 BIS al RPC indicant les funcions del responsable d'equip amb la modificació que a les competicions aleví i benjamí el termini per pujar l'alineació serà de 45 minuts.

PROPOSTA 8.5: AFEGIR TEXT A LA NORMA 70 DEL RPC – OFICIAL D'EQUIP

El Sr. Fort explica que la norma és per adaptar-se a les Normes de Joc que s'amplia de 4 a 5 membres el núm. màxim de membres del staff alineats en un partit.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat afegir text a la Norma 70 del RPC, Oficial d'equip.

PROPOSTA 8.6.: MODIFICAR EL SISTEMA DE COMPETICIÓ DE LES L·LIGUES CATALANES OR SÈNIOR MASCULINA I FEMENINA CONDICIONATS AL NÚMERO D'EQUIPS PARTICIPANTS PER TEMPORADA

El Sr. Fort explica que per a la temporada 25/26 i successives s'afegeix l'opció en cas que fossin més equips enlloc de 16 que quedi establert el sistema de competició.

No havent cap cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions : 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat modificar el sistema de competició per a les competicions de Lliga Catalana Or Sènior Masculina i Femenina condicionats al número d'equips participants per temporada.

PROPOSTA 8.7: SUBSTITUIR EL QUADRE DE LES MIDES DE PILOTES DE LA NORMA 148 DEL RPC PEL TEXT PROPOSAT

El Sr. Fort explica que és la substitució d'un paràgraf en relació a la mida de les pilotes i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 148 del RPC.

PROPOSTA 8.8: MODIFICAR LES NORMES 84 BIS I 91 BIS DEL RPC – EDAT MÍNIMA DE TRAMITACIÓ DE LLICÈNCIES DE JUGADORS/ES MÀSTERS

La Sr. Fort explica que aquesta proposta és per adequar l'edat dels màsters a la normativa de la RFEBM.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 3
Abstencions: 3
Vots a favor: 85

S'aprova per majoria la modificació de les Normes 84 BIS i 91 BIS del RPC.

PROPOSTA 8.9: ESTABLIR UNA COMPETICIÓ ÚNICA EN CATEGORIA MÀSTERS MASCULINA I FEMENINA

El Sr. Fort explica que ja es va treballar a les comissions de treball que s'han fet i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat la modificació de les competicions màsters masculina i femenina.

PROPOSTA 8.10: MODIFICAR, ELIMINAR I/O INCORPORAR DIFERENTS APARTATS DE LES NORMES 26, 87 I 93 – QUOTA ADDICIONAL EQUIPS SÈNIORS I 100, 105, 106, 109 I 111 BIS PER AMPLIAR LA QUOTA ADDICIONAL D'EQUIPS D'ESPORTS BASE

Sr. Fort explica que s'elimina l'apartat de la quota addicional de les normes 87 i 93. L'objectiu es facilitar i simplificar la gestió esportiva de les plantilles dels jugadores/es d'esport base.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat modificar les Normes 26, 87, 93, 100, 105, 106, 109 i 111 BIS del RPC.

PROPOSTA 8.11: MODIFICAR LA NORMA 22 DEL RPC – AUGMENTAR EL NÚM. DE LLICÈNCIES D'EQUIPS INSCRITS I NO PARTICIPANS EN SITUACIONS EXCEPCIONALS

El Sr. Fort explica breument la proposta.

La Sra. Pena explica que la temporada passada a les últimes competicions va haver algun club que tenia problemes per continuar amb la competició, i la junta directiva va fer una modificació específica l'any passat, i és per facilitar que si hi ha algun club que no té equips però té 7 llicències d'una categoria i 7 d'una altra que es puguin ajuntar i puguin jugar. Això només a la última competició i motivat.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 22 del RPC.

**PROPOSTA 8.12: INCORPORAR PARÀGRAF A LA NORMA 23 DEL RPC –
REDUIR MÍNIM JUGADORS/ES QUOTA PRINCIPAL EN SITUACIONS
MOTIVADES**

El Sr. Fort explica la proposta breument i informa que hi ha una modificació en relació a la proposta enviada als clubs essent el text que es posa a votació el següent:

... En casos excepcionals, sobrevinguts, motivats i prèvia sol·licitud, s'estudiarà i valorarà autoritzar reduir el nombre mínim de llicències tramitades de jugadors/es de la quota principal de vuit (8) a set (7) en equips participants en la competició de rang més baix.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 91

S'aprova per unanimitat modificar la Norma 23 del RPC reduint de 8 a 7 el nombre de llicències de jugadors i jugadores de la quota principal dels equips participants en la competició de rang més baix.

**PROPOSTA 8.13 PAGAMENT OBLIGATORI PER TPV DE LES
ASSEGURANCES DE LES CATEGORIES SÈNIOR MASCULÍ I SÈNIOR
FEMENÍ**

El Sr. Fort indica que la proposta és el pagament obligatori per TPV de les assegurances de sèniors i màsters masculí i femení, els màsters no ho posava a l'encapçalament però també estan dins de la proposta. Degut a la situació de la federació hi ha unes limitacions per fer les remeses de cobrament i necessiten certa agilitat per poder assegurar la tresoreria per poder fer tots els pagament i la proposta que presenten és fer obligatori el pagament per TPV el pagament de sèniors i màsters masculins i femenins.

La Sra. Ester Casanova (HC Perelló) pregunta si es podria fer el pagament transferència bancària, perquè ells no disposem de targeta de l'entitat.

El Sr. Fort respon que no es pot, són conscients que han de tenir una targeta de pagament. Tenint en compte que l'esforç que demanen és tenir una targeta de crèdit per fer els pagaments. La proposta és obligatorietat només en aquestes categories sèniors i màsters.

La Sra. Pena recorda que l'any passat van fer una proposta per veure si els clubs, sense posar ni dates ni categories, ni res, ja feien aquest esforç entenent que la federació tenia un problema, però no ha funcionat, i per això s'han vist obligats a presentar aquesta proposta.

El Sr. Fernando Dopacio (CE Castelldefels) en relació als límits que posen els bancs, ells tot i tenir targeta també tenen un problema amb el límit de la targeta per poder fer pagaments, i afrontar el pagament de tots els sèniors masculí i femení al setembre, és un import que per targeta ho tenen impossible, no sap com ho podran fer això.

La Sra. Pena respon que ho poden fer repartir però hi ha una data.

El Sr. Dopacio (CE Castelldefels) contesta que és complicat cada dia fer el pagament d'una, llicència o tres per poder assolir dins d'aquestes dates el pagament de tot, és complicat, perquè si tenen un límit de 1.000 €, són 4 llicències cada dia per fer el pagament, i suposa estar cada dia fent pagaments per TPV.

La Sra. Pena confirma que efectivament per a ells és el mateix, han d'anar fent coses així separades igualment, ja saben que hi ha aquests límits amb els bancs, però cal entendre que no poden anar a cobrar coses d'aquesta temporada a l'octubre que és com acabaran sinó fan això.

El Sr. Dopacio (CE Castelldefels) demana que es sigui flexible amb el tema de les transferències.

La Sra. Pena respon que transferències no, TPV, i si hi ha problemes com que es poden començar a fer les inscripcions a partir del mes de juliol, poden començar a donar d'alta a gent al juliol o a l'agost, i al setembre dia 1, no al 30 de setembre. Ho han mirat, explica que això ho han traslladat als entesos, a l'auditora explicant que han de fer pagaments ajornats i demés, i el que diuen és que tothom ha de pagar a principi de temporada com ho es fa a tot arreu, menys la catalana. Indica que això no ho faran però necessitem ajuda per part dels clubs.

El Sr. Dopacio (CE Catelldefels) comenta que entenen la necessitat de pagar-ho al principi, el problema és la manera de pagament que és molt complicada.

El Sr. Sebastià Expósito (CH Berga) indica que no acaba d'entendre el perquè no transferències.

La Sra. Pena explica que controlar les transferències suposaria posar 3 o 4 persones per seguir les transferències dels clubs, seria un cost afegit. És impossible perquè ja ho van fer fa molts anys i no hi ha forma de controlar-ho.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra:	9
Abstencions:	16
Vots a favor:	63

S'aprova per majoria el pagament obligatori per TPV de les assegurances de les categories Sènior i Màster Femení i Masculí segons el quadre.

PROPOSTA QUOTES I TAXES FEDERATIVES (Punt 6 Annex 1)

El Sr. Fort Jaume indica que tots han rebut la informació i si hi ha algun dubte.

El Sr. Dopacio (CE Castelldefels) pregunta si les quotes de les assegurances estan informades.

La Sra. Pena explica que les quotes de les assegurances no estan informades i ho explicaran al final.

No havent més intervencions es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	88

S'aproven per unanimitat les quotes i taxes federatives per a la temporada 2025-2026.

PROPOSTA.- QUOTES I TAXES ARBITRALS (Punt 8 Annex 1)

El Sr. Fort comenta que tothom ha rebut la documentació al respecte, s'han canviat les tarifes de partits amistosos i s'ha pujat un 20% a empreses externes que vulguin organitzar partits.

No havent cap intervenció es procedeix a l'aprovació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	88

S'aprova per unanimitat les quotes i taxes arbitrals per a la temporada 2025/2026.

PROPOSTA QUOTES I TAXES FEDERATIVES HANDBOL PLATJA 25/26 (Punt 7 Annex 1)

El Sr. Fort explica que hi ha uns canvis en relació a la documentació enviada: La quota d'inscripció de competicions benjamins és gratuïta i la taxa de llicència dels jugadors/es alevins també és gratuïta.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació amb els canvis comentats.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 88

S'aproven per unanimitat les quotes i taxes federatives d'handbol platja per a la temporada 2025-2026 amb la modificació de que la quota d'inscripció d'equips benjamins i la taxa de llicència de jugadors alevins són gratuïtes.

9.- APROVACIÓ, SI S'ESCAU, QUE MEMBRES DE LA JUNTA DIRECTIVA PUGUIN COMPENSAR ECONÒMICAMENT LA SEVA DEDICACIÓ A LA FCH I LES DESPESES OCASIONADES PEL DESENVOLUPAMENT DELS SEUS CÀRRECS (Punt 8.14 Annex 1)

El Sr. Fort recorda que la l'assemblea de l'any passat va sortir aquesta tema i es va treballar en una comissió econòmica. Recorda que quan aquest equip directiu va arribar a la federació al 2017 tenien el compromís de no cobrar a la federació, cosa que han complert amb escreix. A dia d'avui porten 8 anys abocant moltes hores de feina, hores de viatges i mal de caps. Estan a punt de tenir l'ok pel que respecta al concurs de creditors i després de posar tantes hores de feina creu que els avala la gestió que s'ha fet prudent i austera durant tots aquests anys, que els ha dut a millorar notablement la situació de la federació.

Proposen de manera oberta i transparent que les persones que tenen més dedicació i més responsabilitat i que fan més feina passarien a cobrar: 24.000 € el President, 12.000 € la Vicepresidenta 1a i 6.000 € el President del CCA. Creu que s'ha de posar en perspectiva d'on venen, on estaven quan van entrar i valorar tota la feina que han fet, sense retribució, i sense deixar de fer absolutament res perquè estan on volien estar i ho han fet per convenciment, i perquè saben on es posaven. Tampoc no descarten dins d'aquests paràmetres, si hi ha alguna activitat que requereix de la dedicació molt intensa durant dies, per part d'algun altre directiu que pugui tenir algun tipus de retribució.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 6
Vots a favor: 82

S'aprova per unanimitat la remuneració de 24.000€ anuals al President, 12.000€ anuals a la vicepresidenta 1a i 6.000€ anuals al President del Comitè d'Àrbitres

10.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DEL PRESSUPOST PER A L'EXERCICI ECONÒMIC 2025 (Punt 10 Annex 1)

Pren la paraula la Sra. Lina Ballesteros que explica que a l'apartat d'ingressos, seguint el criteri de prudència, estan tenint uns números semblants al tancament del 2024. Pel que fa a la partida de mútua és més gran que al tancament perquè sempre a l'any fiscal han de tancar dos rebuts de cada temporada i degut a la pujada d'aquest any, aquesta xifra puja. Segueixen amb la previsió de patrocini que gràcies a activitats com el CESA els dona més visibilitat i han pujat una mica aquesta xifra, i destaca que l'import de la subvenció prop de 462.000 € s'ha de tenir en compte també l'efecte del CESA.

La quota de mútua del CCA per tal d'unificar criteris s'ha pujat a la quota de mútues, ja que la natura de l'ingrés és la mateixa.

Es preveu que els ingressos de formació seran similars al tancament 2024, degut a que la previsió de cursos és semblant.

En relació a la despesa, les variacions més importants respecte a l'any anterior, s'ha fet una previsió més gran de material esportiu destinat a la compra de roba, golf banners, material de promoció, s'ha apostat per donar més visibilitat a la Federació. A professionals externs es preveu un increment de la despesa degut a l'OTT, increment de les auditories que cada vegada són més degut a les subvencions rebudes, i els advocats i recursos que porten el Comitè de Competició i la gestió interna de la federació.

Hi ha un increment de la partida per despesa de mútua degut a l'increment de la part proporcional de la temporada 24/25. La partida de personal també s'incrementa degut a la part proporcional per la nova incorporació a l'àrea de comunicació federació, essent la mateixa línia de treball de prudència a tots els nivells. I es preveu un resultat de 56.238,23 € pel 2025, una mica més que el tancament del 2024.

El Sr. Josep M. Escolano (HC Laietà) pregunta si està previst en aquest pressupost el que s'ha aprovat en el punt anterior, si ja entra a formar part del 2025 a la partida de remuneracions.

La Sra. Ballesteros confirma que sí, que a professionals externs està posat aquest import, però a l'informe d'auditoria sempre es posa per separat el que ha cobrat la junta directiva per prudència i per transferència.

No havent cap més intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 88

S'aprova per unanimitat el Pressupost per a l'exercici econòmic 2025.

10.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 2024/2025 (Punt 11 Annex 1)

El Sr. Fort indica que amb la intenció de facilitar el seguiment i gestió, i fer les coses el més estructurades possibles, les competicions acabaran el 31 de maig. Estan supeditats a que no hi hagi algun canvi amb la competició de la RFEBM que si calgués es faria l'adaptació.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 88

S'aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2025-2026.

12.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL PLA D'ACTUACIÓ 2025/2026 (Punt 11 Annex 1)

El Sr. Fort explica a nivell estratègic volen augmentar el nombre de llicències femenines, llicències en general, però creu que tenen marge de millorar i per intentar fer de l'handbol un esport més igualitari seguir treballant en aquesta línia. S'ha de tenir cura per treballar preventivament per evitar tenir lesions. Estan tenint un nivell d'incidències molt important, recorda que es va fer una reunió específica i es va explicar abastament. Una altra línia estratègica serà trobar més fons de patrocini, fer coses atractives, i ho estan fent tots, els clubs quan fan presentacions s'esforcen per fer unes presentacions més polides i poder tenir una cosa amb cara i ulls. El posicionament d'imatge, totes les coses que fa la federació que projecta una imatge cap a fora, cap el públic en general, mitjans de comunicació i institucions. Estan intentant posar cura, i tots aquests actes els han de servir per donar un pas endavant.



A nivell d'àrea tècnica seguiran apostat pel projecte de tecnificació territorial, faran també trobades i convenis amb clubs i ajuntaments, explica que ja tenen algun conveni fet, per exemple a Sant Vicenç i Martorell, tenen un conveni on han fet una acció molt bonica de formació on entre d'altres coses s'han fet unes jornades pràctiques i han vingut escoles a la federació i a part de fer una sessió pràctica se'ls ha explicat hàbits de vida saludable i les virtuts de l'handbol.

Explica que volen ampliar la formació de tècnics, segueixen havent massa sancions perquè no hi ha tècnics qualificats a les banquetes, estan fent un esforç per fer formacions encara que no s'arribi al mínim d'inscripcions.

Al Comitè Català d'Àrbitres han treballat la digitalització de les actes, incrementar el seguiment i la formació continua i treballar en el marc del respecte del col·lectiu arbitral dins del pla l'handbol és respecte i protecció al menor amb braçalet blanc, la mesura que van posar que els àrbitres menors d'edat duguin un braçalet blanc. Malauradament aquesta acció a vegades es inútil perquè sempre hi ha algú a la graderia que perd els estreps inclús amb menors.

Pel que fa a la comunicació, volen seguir posicionant la federació en abast, comunicació i imatge. Com per exemple la presentació d'una nova web que serà imminent. Pensen que han d'anar evolucionant, modernitzant i facilitar perquè a la gent li costi poc trobar la informació i fer-ho de manera atractiva, sense escatimar recursos per poder fer-ho. Demana la col·laboració dels clubs per generar sinèrgies de comunicació, que els facin arribar continguts, si fan activitats i tenen fotos o petites gravacions, són coses que poden anar recopilant i fer altaveu i sobretot el projecte de l'OTT. És un compromís que van anunciar la passada assemblea i ara és una realitat la que serà la videoteca definitiva de l'handbol català.

Buscant **fchandbol.tv** podran anar veient tots els partits que es van pujant, no només d'aquesta temporada, intentaran tenir un històric el més ampli possible. Aquí també hi haurà els directes, es podran veure els partits que s'estan jugant i els que s'han jugat. Fins i tot han parlat amb Xarxa TV i la RFEBM perquè tots els partits que donin per aquests mitjans, amb un decalatge de temps, es puguin pujar tots aquests partits 15 dies després aproximadament. A part dels vídeos hi ha eines pels entrenadors on es poden veure temes estadístics, es pot fer scouting, es poden aplicar filtres per com es volen veure els partits, els ofereix una sèrie d'eines espectaculars, això no té constància que ho tingui cap altra federació, i estant fent coses per posicionar-se i quan vagin a vendre's que vegin que es mouen i estan al dia. Els anima a entrar a la plataforma de la FCH, a fer-la anar i veure totes les possibilitats que té i més que arribaran.

En relació al treball preventiu i educatiu per la no violència, ja he deixat clar l'important que és per a aquesta junta directiva el respecte a l'handbol dins i fora de la pista i per a tots els estaments, la protecció dels infants és la seva responsabilitat i el treball en la promoció de l'handbol base, demana que quan facin alguna cosa ho facin arribar a la federació, això no es costa diners i ho poden fer fàcilment.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 88

S'aprova per unanimitat el Pla d'Actuació 2025-2026.

13.- TORN OBERT DE PARAULES

La Sra. Pena explica que a l'assemblea no porten habitualment els preus de la mútua per aprovar-los, sí que porten uns percentatges, uns imports, una visió de com poden estar.

Ja han avisat que les mútues són complicades de trobar i cada vegada és més difícil. També s'ha fet una tasca molt important per part dels clubs amb el pensament que s'ha d'ajudar i intentant que pagui el menys possible la mútua.

Assegura que la mútua d'entrada no pujarà més d'un 5%, habitualment es parla d'un 8 o un 9% però d'entrada no pujarà més d'un 5%. Estan treballant perquè la mútua tingui un apartat, que els cal acabar d'ajustar, que expliquin bé què és una preexistència, perquè hi ha clubs que han tingut problemes, i entenen que un esportista, s'hagi lesionat o no s'hagi lesionat, tindrà alguna preexistència simplement per haver fet esport.

Això sembla que els hi estan comprant en un concepte que és la diferència entre preexistència i procés d'envelliment, que això seria un bon canvi. I han demanat tancar-ho a 30 de juny. Ells no acaben el tancament fins el juny, pel que està previst que el dia 5, 10 o 15 de juliol ja tindran els preus de mútua. La sort és que l'increment serà com a màxim d'un 5%, l'única cosa que les llicències juvenil, cadet i infantil en aquest moment estan molt a baix del que realment és.

Explica que hi ha hagut molts problemes en categories baixes, i que el 5% han de calcular que a les categories baixes pujarà una mica més i no castigaran tant als sèniors. Els sèniors estan més o menys dins del que toca, però el lògic serà apropar més a la realitat que tocaria a juvenils, cadets i infantils, tot i que alevins hi ha hagut dos creuats, que s'ha menjat tota la part d'alevins.

El Sr. Fort agraeix personalment a la Lydia l'esforç que està fent amb aquest tema de les mútues.

El Sr. Sebastià Borrell (H La Roca) voldria aclarir un tema que ha comentat el President, ha dit que els deutes de club estaran cancel·lats a 30 de juny, han parlat de pagar amb TPV però no han parlat de què passa sinó es paga per TPV. I amb això no està posant cap pega a cap club que tingui problemes, el que vol és clarificar què pot passar si algun club no pot pagar, no ja amb TPV, sinó que no pugui pagar. L'important és saber que cada 30 de juny començaran de 0 per a la temporada següent

El Sr. Fort confirma que aquest era l'esperit del recordatori que han fet.

El Sr. Borrell pregunta si això està estipulat en algun reglament.

El Sr. Fort confirma que està estipulat al reglament la mesura en cas d'impagament. Si hi ha algun club que no està al corrent del pagament, no podrà començar.

El Sr. Borrell comenta sobretot valorar la manera que puguin obligar a pagar per TPV i alhora els clubs que realment tinguin un problema econòmic important, no ja pagar per TPV sinó facilitar-los la situació.

El Sr. Fort explica que ja ho han fet, quan han hagut d'atendre alguna situació especial, delicada, ho han fet. L'objectiu número 1 és intentar ajudar als clubs, i una part és aquesta, el que sí demanen és rigorositat i previsió per trobar-se amb el mínim d'incidències possibles, no són un banc, la capacitat que tenen és molt reduïda, no poden fer fallida, la idea és intentar ajudar en tots els casos però fan aquest recordatori perquè facin aquesta previsió, i per ser conscients que han de complir a data 30 de juny.

La Sra. Pena els recorda, i això alguns clubs ja ho fan, que quan es fa l'enviament de remeses del que correspon, sobretot si tenen algun problema puntual que els avisin perquè les devolucions són molt cares. Igualment aquesta part, si algú té algun problema perquè ha de pagar 5 llicències cada dia i es passa del termini, cal comunicar-ho però el compromís hi ha de ser. El Comitè de Competició té aquesta norma que sense tenir els pagaments al dia no pot començar la temporada.

La Sra. Pena indica que l'OTT la coneix molt poca gent, i informa que convocaran una reunió quan passin els moments àlgids de feina per explicar com funciona l'OTT i com es poden penjar vídeos, els que són obligatoris, com es pot fer l'streaming .. etc. El que sí que agrairien és que es connectin el màxim de clubs possibles, és una pena que la gent no participi, aquesta eina i la part de les actes amb la tablet que es puguin fer amb un clic, amb la convocatòria del partit i ho puguin deixar a la tablet i que l'àrbitre pugui fer un clic i quedi fet, és millorar seguretat, velocitat i sobretot la part que necessitem que és vendre, vendre el seu producte i el de tots els clubs i l'única forma que tenen són aquestes. Demana sobretot que quan convoquin la reunió es connectin.

El Sr. Fort informa que tenen un conveni molt interessant amb Castelldefels, on hi hagut una implicació molt important per part de l'ajuntament per treballar amb temes de valors i de respecte, i s'alinea perfectament amb el que s'està fent des de la federació, doncs impliquen a un agent més i això és molt important. Destaca que va ser el mateix club que els va dir que hi havia allò en marxa i allà sí que s'apuntaran, si es posen en marxa iniciatives en aquest sentit la federació sempre hi serà.



Agraeix l'assistència de tots els presents i els torna a felicitar pels grans èxits esportius que estan assolint, tenen uns caps de setmana de molta feina perquè ho estan fent molt bé. Agraeix als treballadors de la federació la feina que fan al dia a dia i als companys de la junta directiva. Salut, handbol i força.

No havent cap intervenció i sense més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió quan són les 11:55 hores del dia de l'encapçalament.

Gabriel Teodoro Lara
Secretari FCH

Jaume Fort Mauri
President

Josep M. Escolano Paradera
HC Laietà

Albert Barrera Blas
CH Sant Quirze